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Kromě ojedinělých akcí jsme samozřejmě zachovali naši tradici 
a užili jsme si léto plnými doušky na bězích Klasiku, Pidilidech i RD.

Troufnu si říct, že tento rok byl pro RATAB a jeho členy jeden z
nejnáročnějších za posledních několik let a proto na tomto místě
patří poděkování zejména těm, kteří se na všech těch oslavách a
jiných ratabáckých taškařicích podíleli. Tak na zdraví RATABu a

mnoho štěstí do dalších let! 

Panda
ratabák 

Úvodní slovo 
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O spolku 



Ratab je spolek organizující volnočasové a rozvojové
aktivity pro mladé lidi, zejména pro středoškoláky a pro
rodiny s dětmi. Vizí Ratabu je spojovat mladé lidi a
vytvářet prostředí pro rozvoj jejich osobnosti a hodnot. 
Chceme být partou lidí, které spojují společné zážitky,
proto nabízíme mladým lidem netradiční možnosti
trávení volného času, a to převážně v přírodě. 
Organizujeme pravidelné i jednorázové akce pro
středoškoláky a starší žáky základních škol.
Prostřednictvím zážitkové pedagogiky rozvíjíme
sebepoznání, odpovědnost, kreativitu, schopnost
spolupracovat a prohlubujeme respekt k ostatním. 
O chod spolku se stará skupina dobrovolníků, kteří s
Ratabem vyrůstali a dále s ním rostou. Nejdůležitějšími
pravidelnými akcemi jsou letní kurzy pro tři věkové
skupiny – Ratab pro rodiče a děti, Ratab Pidilidi pro
studenty primy až kvarty (11–15 let) a Ratab Klasik pro
studenty středních škol (15–18 let). 
Vedle toho se za normální situace každý rok pořádá 
svatováclavský pochod do Prahy – RaChod. 
Mimo pravidelné akce nabízí Ratab obvykle velké

množství 
dalších akcí, které pro své příznivce připravují instruktoři 
během roku. Jedná se o víkendové vzdělávací a zážitkové 
kurzy, workshopy, přespávání ve škole a další jednodenní
či 
odpolední akce. 
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Výkonný výbor 

Valná hromada 

Řídící orgán spolku, nazývaný též „Koule“. Jeho úkolem je
dohled a zajištění akcí, každoročních i jednorázových, hledání
tábořiště pro následující ročník a plnění úkolů zadaných
Valnou hromadou. Pro volební období 2022–23 byli do
Výkonného výboru zvoleni členové: 

• Vojtěch Kružík 
• Jakub Landsmann (Romeo) 

• Martin Pícha 
Náhradníkem byl zvolen Antonín Mergl (Panda) 

Valná hromada 2022 proběhla 12. 11. 2022. Předsedou byl Jakub
Bulfinek. Ve spolku je právě 48 členů, přítomno bylo 31 hlasů 

(fyzicky 19, plných mocí 12). 
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PR tým 

Dozorčí rada 

Členové a dobrovolníci 

Orgán konající dozor nad rozhodnutími a prací Výkonného výboru.
Pro volební období 2022–23 byli do Dozorčí rady zvoleni: 

• Marek Kulhavý (Mára) 
• Jindřich Vrabec (Henry) 

• Jaroslav Jirák 

Neoficiální orgán Ratabu, který zajišťuje propagaci Ratabu –
mimo jiné správu webu, facebookových stránek a
instagramového profilu, dále propagaci na dnech otevřených
dveří a třídních schůzkách. 
V současné době tento dílek neziskového puzzle jménem
Ratab nezapadá do naší celkové skládačky a uvažuje se o
změnách v jeho fungování. 

Pro naši neziskovou organizaci je dobrovolnictví nejdůležitějším
článkem, bez kterého by nemohlo vzniknout vůbec nic a spolek by
nejspíš ani neexistoval. Proto všem lidem, kteří se celý rok podílejí a

přispívají k organizování akcí, pomáhají při stavění či bourání,
nekonečném přerovnávání skladu věcí, uklízí a celkově pomáhají celé

organizaci, patří obrovské poděkování. 
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Letní akce 



Mazák 

Pidilidi 

Stavění a bourání 

18.–29. 7. 2022, Dolní Bousov, Ondra Buchar 

13.–17. 7. 2022, Dolní Bousov, Jindřich Vrabec, Zdeněk Novotný, ,Jakub
Landsmann 

2.–5. 7. 2022, 26.–28. 8. 2022, Dolní Bousov, Šárka Žďárská, Bety Holíková,
Karolína Labská 

Panda zhodnotil běh jako nabitý událostmi, účastníci si ho prý užili.
Komunikace v týmu trochu vázla, ale vše proběhlo v pořádku. 

Hlavními vedoucími byli Henry, Zenon a Romeo. Podle Romea byl
hlavní problém malá účast. S tím se nepočítalo, účastníci se měli
podílet i na instruktorování, ale i za daných podmínek běh proběhl

hezky, všichni si to užili. 

Šárka akci zhodnotila těmito slovy: „Tábořiště se postavilo 
a zbouralo. Lidí byl dostatek, byl vytvořen online manuál na stavění a

bourání.“ 
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RD1 

RD2 
30.–6. 8. 2022, Dolní Bousov, Dita Culková 

7.–14. 8. 2022, Dolní Bousov, Kateřina Bednářová 

Hlavními vedoucími byly letos opět Kateřina Bednářová a Kateřina
Rygálová. Přítomná Káťa shrnuje, že běh proběhl úspěšně, bez
zádrhelů, účastníků bylo 99, více už do budoucna nechtějí. Obává

se nedostatku místa na letošním tábořišti. 

Hlavní vedoucí Dita Culková konstatuje, že RD2 se po všech
stránkách vydařil. Účastníků bylo 70 včetně týmu. Celkem 17 rodin,
to je podle ní ideální maximální počet, rozpočet dopadl dobře. Byl
vyzkoušen plovoucí účastnický poplatek, vznikl zisk 40 000 Kč, takže
tento model považuje za úspěšný. Děti stárnou, účastnická základna

se ztenčuje, proto mohou přijmout účastníky z RD1. 

9 



Klasik 
18.–29. 7. 2022, Dolní Bousov, Jakub
Vodička 

Hlavním vedoucím byl letos Jakub Vodička, vzhledem k jeho
nepřítomnosti za něj běh shrnuje Lenka. „Klasik proběhl skvěle, bez
závažných zádrhelů, byl vyzkoušen nový koncept ohledně příprav
programu. Nebyly připravovány programové bloky, ale jednotlivé
skupiny lidí měly na starost celý den. Koncept považuje za úspěšný.“ 
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Kontakty 



Ratab, z. s. 

Ratab podporují 

Tovaryšský Vrch 1358/3 Liberec 1 460 01 
IČ: 22845861 
číslo účtu: 2000122330 / 2010 (Nejsme plátci DPH)
e-mail: info@ratab.cz 
web: http://www.ratab.cz 
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Zpráva o
hospodaření 



Přehled o příjmech 
a výdajích k 31. 12. 2022

v tisících Kč 
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Přehled o majetku 
a závazcích k 31. 12. 2022

v tisících Kč 
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